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MAMS ELNÖKSÉGI ÜLÉS 
2011. január 12. 16h 

Magyar Sport Háza, 1146 Bp, Istvánmezei út 1-3. 
 

Jelenlévők a mellékelt jelenléti ív szerint:  
 
Pusztai Csaba Elnök  
Csiba Péter Sportszakmai alelnök később érkezett 
Daragó István Elnökségi tag  
Németh Péter Gazdasági alelnök  
Sasvári Sándor Elnökségi tag, enduro 

szakágvezető 
 

Kökényesi György Elnökségi tag, supermoto 
szakágvezető 

 

Rieb György Elnökségi tag később érkezett 
Szűcs Viktor Elnökségi tag  
Tarapcsák Péter Old timer szakágvezető  
Hadnagy József Dragbike szakágvezető  
Déczi Ferenc Motocross szakágvezető  
Zólyomi Andrea Főtitkár  
dr. Némethi Zsolt MAMS jogi tanácsadója  
Nádasdi János Felügyelői Kollégium 

vezetője 
 

Bakó Péter Környezetvédelmi Kollégium 
vezetője 

 

Wodicskáné Tállyai Beatrix egyesületi vezető  
Szabados Tibor   
Kothencz Attila   
 
Pusztai Csaba elnök köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy az elnökség 6 jelenlévő 
fővel határozatképes. A jegyzőkönyv vezetésére Zólyomi Andreát javasolja, a hitelesítésre 
Kökényesi Györgyöt és Sasvári Sándort kéri fel. 
 
1/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangúan elfogadja Zólyomi Andreát 
jegyzőkönyv vezetőnek, valamint Kökényesi Györgyöt és Sasvári Sándort hitelesítőknek. 
 
Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:  
 
1. Előző ülés határozatainak áttekintése 
2. Tagfelvétel 
3. Licenckiváltási határidő kitolása 
4. I licenc kondíciói 
5. Pályabelépők 
6. Licenckártyák hátoldalának szövegezése 
7. 2011. évi rendes közgyűlés 
8. 2011. évi versenynaptárak 
9. A hazai quadsport helyzete 
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10. 2011. évi sportdiplomáciai terv 
11. FIM salak és UEM dragbike szemináriumok résztvevői (csak a szakágvezetők által 
benyújtott részletes terv és költségbecslés megléte esetén!) 
12. 2011. évi médiamegjelenés 
13. 2011. évi pénzügyi terv 
14. Fegyelmi Szabályzat módosítás 
15. Környezetvédelmi szabályzathoz igazodó környezetvédelmi fejlesztések 
(szabálymódosítás, képzések) 
16. Egyebek 
 
 
1. napirendi pont: Előző ülés határozatainak áttekintése 
 
Pusztai Csaba: az előző ülésen határozat született arról, hogy az alapkiírásokat úgy kell 
megalkotni, hogy a magyar bajnoki versenysorozatnak súlya legyen. 
 
Daragó István: elkészült az enduro, a gyorsasági és a supermoto alapkiírás. Kéri az 
Elnökséget, hogy ezeket hagyja jóvá. 
 
2/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2011. évi 
enduro alapkiírást. 
 
3/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2011. évi 
gyorsasági alapkiírást. 
 
4/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2011. évi 
supermoto alapkiírást. 
 
Daragó István: kéri az Elnökséget, hogy az általa átnézett alapkiírások automatikusan, 
előzetes jóváhagyással meghirdethetők legyenek. 
 
5/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangúlag elfogadja a javaslatot, mely 
szerint aa Daragó István által átnézett Alapkiírások automatikusan, előzetes 
jóváhagyással meghirdethetőek. 
 
Pusztai Csaba: az Elnökség elfogadta a 2010. évi eredményeket, a díjkiosztó szombaton lesz. 
Az Elnökség az Év Sportbírójának Pál Lászlót választotta. 
 
 
2. napirendi pont: Tagfelvétel 
 
dr. Némethi Zsolt: két egyesület kérte felvételét, mindkettő papírjai rendben vannak, 
tagfelvételre javasolja. 
 
6/E/2011.01.12. sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja az Érdi 
Motorsport Racing Egyesület tagfelvételi kérelmét. 
 
Pusztai Csaba: a Track Racing Kft. ügyvezetője Jacsó Tibor, akinek tartozása van a MAMS 
felé. Arra kéri az Elnökséget, hogy a tagfelvételt fogadja el. Jacsó Tibor a tartozást elismerte 
és kinyilvánította szándékát, hogy a teljes összeget kifizeti a MAMS-nak. 
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Addig az új egyesület nem kap se nevezői, se versenyzői licencet, amíg a régi nem rendezte a 
tartozást. 
 
dr. Némethi Zsolt: a tagfelvételnek jogszabályi akadálya nincs. 
 
7/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a Track 
Racing Kft. tagfelvételi kérelmét azzal a feltétellel, hogy Jacsó Tibor ügyvezető január 
végéig rendezi fennálló tartozását, máskülönben az egyesület nem kap sem nevezői, sem 
versenyzői licencet. 
 
 
3. napirendi pont: Licenckiváltási határidő kitolása 
 
Pusztai Csaba: eddig minden évben meghosszabbítottuk a licenckiváltási határidőt. Kéri az 
Elnökséget, hogy idén is február 28. legyen a végső dátum. 
 
8/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással 2011. február 28-ig 
hosszabbítja meg a versenyzői licencek kiváltásának határidejét. 
 
 
Rieb György megérkezett, a határozatképesség 7 főre emelkedett 
 
Pusztai Csaba: minden egyedi esetet külön kell kezelni. 
 
9/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangúlag megszavazza, hogy a határidőn 
túl beadott licencigényléseket egyedi esetként, külön kezeli. 
 
 
4. napirendi pont: I licenc kondíciói 
 
Daragó István: az I licenchez kötelezően kötendő külföldi biztosítás március 1. és október 31. 
között érvényes. A licenchez járó külföldi startengedély is csak ebben a periódusban 
érvényes, a megjelölt időszakon kívüli versenyzéshez egyszeri rajtengedély és biztosítás 
szükséges. Kéri az Elnökség jóváhagyását, hogy a rajtengedélyért ne kelljen külön fizetni. 
 
10/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség jóváhagyja, hogy az I licenc érvényességi 
idején kívül megváltandó rajtengedély térítés nélkül kiváltható legyen. 
 
 
5. napirendi pont: Pályabelépők 
 
Kökényesi György: név szerinti pályabelépők bevezetését kéri, mivel több visszaélés is 
történt. 
 
Zólyomi Andrea: a pályabelépőkön név és sorszám is szerepel. 
 
Kökényesi György: a supermoto és motocross szakágban a jövőben minden belépő ember 
köteles kifizetni a jegyet, majd a versenytitkárságon a jogosultság igazolása után visszakapja a 
befizetett összeget. 
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Pusztai Csaba: ez inkább szakágon belüli hatáskör és döntés, mintsem elnökségi. 
 
 
6. napirendi pont: Licenckártyák hátoldalának szövegezése 
 
Kökényesi György: még a pályabelépők hátulján az áll, hogy gépkocsival is be lehet hajtani. 
Mivel ebből korábban volt probléma, kerüljön rá, hogy parkolás a rendező utasítása szerint. 
 
Hadnagy József: a pályabelépővel a közönségparkolóba lehessen beállni. 
 
11/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség 5 igen és 2 nem szavazattal elfogadja, hogy a 
pályabelépők hátuljára a „parkolás a rendező utasítása szerint” felirat kerüljön. 
 
 
Pusztai Csaba: a sportbírói licenc szerint a bírók minden szakág versenyeire bemehetnek. 
 
Csiba Péter megérkezett, a határozatképesség 8 fő. 
 
Hadnagy József: a rendezővel történt előzetes regisztráció után. 
 
12/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a javaslatot, 
mely szerint a sportbírók a rendezővel történt előzetes regisztráció alapján mehessenek 
be a versenyekre. 
 
 
Daragó István: a C licenc szövegét módosítani kell: „jogosult az összes szakág hazai 
tömegsport rendezvényein részt venni”. 
 
13/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség jóváhagyja a C licenc szövegének 
módosítását. 
 
 
Daragó István: az N licenc szövegét is módosítani kell: „...egyszeri rajtengedéllyel a FIM és 
az UEM versenynaptárában szereplő eseményein…”. 
 
14/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség jóváhagyja az N licenc szövegének 
módosítását. 
 
 
Daragó István: az I licenc szövegét is módosítani kell: „…érvényes a FIM és az UEM 
versenynaptárában szereplő eseményekre…”, valamint fel kell tüntetni rajta az érvényességi 
időt is. 
 
15/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangúlag elfogadja az I licenc szövegének 
módosítását. 
 
 
Daragó István: meg kell változtatni a szöveget, hogy sportbírói és sportfelügyelői licenc csak 
az előlapon feltüntetett szakágak versenyeire legyen érvényes. 
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16/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangúlag jóváhagyta a sportbírói és 
sportfelügyelői licenc szövegének módosítását. 
 
 
Daragó István: a nevezői és a szponzorlicencen a „néven” szót ki kell cserélni „neve alatt” 
kifejezésre. 
 
17/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangúlag elfogadja a nevezői és a 
szponzorlicenc szövegének módosítását. 
 
 
7. napirendi pont: 2011. évi rendes közgyűlés 
 
Pusztai Csaba: a soron következő évi közgyűlés időpontjának 2011. április 27-ét javasolja, 15 
órai kezdettel, a Magyar Sport Háza konferenciatermében, a megszokott napirendi pontokkal. 
 
18/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2011. évi 
közgyűlés helyszínét, időpontját és napirendi pontjait. 
 
 
8. napirendi pont: 2011. évi versenynaptárak 
 
Zólyomi Andrea: a supermoto, a trial, a dragbike versenynaptár készült el eddig. 
 
Daragó István: meg kell nézni, hogy a szakágak versenyei között nincs-e időpontbeli ütközés. 
 
Sasvári Sándor: az enduronak a motocrossal kell egyeztetni a naptárat. 
 
19/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2011. évi 
dragbike versenynaptárat. 
 
20/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2011. évi 
supermoto versenynaptárat. 
 
21/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2011. évi 
trial versenynaptárat. 
 
 
9. napirendi pont: A hazai quadsport helyzete 
 
Kökényesi György: nincs már promoter a quadsportban, ami kétfelé esett: az MXQ a cross 
versenyeken belül kerülne lebonyolításra, az STQ pedig az autocross versenyekkel. Az a 
kérés, hogy a rendezőnek ne kelljen 2. nevezői licencet váltania, ha MXQ betétfutamot is akar 
megrendezni. 
 
Daragó István: az MXQ tartozzon a motocross szakághoz, az STQ pedig a supermotohoz. 
 
Kökényesi György: egybe kell, hogy tartozzanak, mert össze kell őket fogni. 
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Daragó István: szakáganként lehet quad kategória. Egy géposztály, és aki ott akar menni, azt a 
licencet váltja ki. 
 
Pusztai Csaba: : a motocross szakág nem kívánja a quadot integrálni. A 2. nevezői licenc árát 
bőven visszahozza a quados versenyzők által befizetett plusz nevezési díj. 
 
 
22/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással a következő 
határozatot hozta: az MXQ és STQ versenyforma a supermoto szakág alá tartozik. 
Versenyformánként más licencet kell váltania a versenyzőnek, a rendezvényeken a 
Quad külön géposztályként jelenik meg. 
 
 
10. napirendi pont: 2011. évi sportdiplomáciai terv 
 
Pusztai Csaba: az őszi FIM bizottsági ülések helyszíne és időpontja nincs még konkretizálva. 
 
Sasvári Sándor: az Alpok Adria bizottsági tagokat is bele kell írni a tisztségviselői 
felsorolásba. 
 
23/E/2011.01.12 sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással elfogadta a 2011. évi 
sportdiplomáciai tervet. 
 
 
11. napirendi pont: FIM salak és UEM dragbike szemináriumok résztvevői 
 
Zólyomi Andrea: az UEM dragbike szemináriumra a szakágvezető 4 főt, a FIM salak 
szemináriumra a szakágvezető szintén 4 főt javasol. 
 
Az Elnökség a dragbike szemináriumra 3 fő részvételét javasolja. 
 
24/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség elfogadja a salak FIM szemináriumon 4, és 
az UEM dragbike szemináriumon 3 fő részvételét. 
 
 
Sasvári Sándor: a felügyelői kollégium ellenőrizze a FIM/UEM licences tisztségviselők hazai 
és külföldi aktivitását. 
 
Nádasdi János: kéri az elnökség jóváhagyását, hogy a budapesti salak szemináriumon a 
főtitkár is részt vehessen és versenyigazgatói licencet szerezzen. Mivel tagja egy FIM 
bizottságnak, célszerű FIM tisztségviselői licenccel rendelkezni. Mivel a szeminárium 
Budapesten van, ennél olcsóbb lehetőség nincs is pillanatnyilag. 
 
25/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangúlag jóváhagyja Zólyomi Andrea 
részvételét a salak FIM szemináriumon. 
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12. napirendi pont: 2011. évi médiamegjelenés 
 
Németh Péter: a felmérések alapján inkább a nézők nem tévét néznek, hanem videókat az 
interneten. A MAMS honlapján videókat lehetne közzétenni, saját gyártású PR cikkeket. Ezt 
kell hirdetni, a tévében spotot veszünk, hogy a saját honlapunkat hirdessük vele. 
 
Rieb György: a saját csapatát tudja ajánlani, akikkel évek óta együtt dolgozik. 
 
Pusztai Csaba: a költségvetésben 1,5 millió Ft-ot elkülönítünk. Rieb György és Németh Péter 
közösen kidolgoznak egy koncepciót, amit majd körbeküldünk és versenyeztetünk. 
 
26/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangúlag egyetért, hogy a költségvetésből 
1,5 millió Ft-ot a MAMS elkülönít, és azt a médiamegjelenésre használja fel. 
 
 
13. napirendi pont: 2011. évi pénzügyi terv 
 
Pusztai Csaba: a tervezett szinthez képest a saját bevételeink bejöttek, reméljük, hogy jövőre 
is tartani tudjuk. 
 
27/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a MAMS 
2011. évi pénzügyi tervét. 
 
 
14. napirendi pont: Fegyelmi Szabályzat módosítás 
 
dr. Némethi Zsolt: a Fegyelmik Bizottság elnökének tapasztalata, hogy szükség van arra, hogy 
a határozat, annak kézbesítésének elmaradása esetén az kézbesítettnek minősüljön. A 
szövetségben jelenleg béke és nyugalom van, de ez a bizottságnak köszönhető. A módosítást a 
bizottság vezetője terjesztette be, melynek lényege, hogy ha az eljárás alá vont nem veszi át a 
végzést, nem mentesül a szankció alól. 
 
28/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangúlag elfogadja a Fegyelmi 
Szabályzat módosítását. 
 
 
15. napirendi pont: Környezetvédelmi szabályzathoz igazodó környezetvédelmi fejlesztések 
(szabálymódosítás, képzések) 
 
Bakó Péter: korábban már csatolt egy anyagot, amelyben azok a dolgok szerepelnek, amiket 
az alapkiírásokba bele kell tenni. 
 
Németh Péter kimegy, a határozatképesség 7 főre csökkent 
 
Pusztai Csaba: ez nem elnökségi ügy, ezeket Daragó Istvánnak kell elküldeni. A 
környezetvédelmi szabályzathoz kell egy segédanyag. A versenyzők és a rendezők nincsenek 
tisztában a minimum szakmai feltételekkel. Külön képzés lesz a felelősöknek és a 
felügyelőknek is. Ennek minél hamarabb el kell indulnia. 
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29/E/2011.01.12 sz. határozat: Az Elnökség egyhangúlag elfogadja a Bakó Péter által 
beadott környezetvédelmi fejlesztésről szóló anyagot (tájékoztató füzet, képzés). 
 
Németh Péter visszajött, a határozatképesség 8 fő. 
 
 
16. napirendi pont: Egyebek 
 
Pusztai Csaba: minden elnökségi tag jelen van. Szeretné felhívni a figyelmet arra, hogy az 
esetek nagy részében az elnökség éppen hogy határozatképes. Sok esetben a tagok megígérik, 
hogy eljönnek, de aztán még sincsenek itt. Van pár állandó tag, akikre lehet számítani, a 
többiek azonban alkalmanként jelennek csak meg. Régen ezt kizárással szankcionálták. a 
mostani Alapszabály ezt nem teszi lehetővé. Ez önként vállalt tisztség, de azért havonta 
egyszer beleférhetne az időbe. 
 
dr. Némethi Zsolt: a jogszabály nem tesz lehetővé olyan szankciót, ami elnökségi határozatba 
foglalható. Kizárást csak a közgyűlés intézhet. Sokszor az ülésen szembesülünk, hogy 
határozatképtelen az elnökség. Olyan sincs, hogy bizonyos idő után létszámra való tekintet 
nélkül határozatképes legyen az elnökség. 
 
 
 
További észrevétel és hozzászólás hiányában a levezető elnök az ülést lezárta. 
 
Budapest, 2011. január 18. 
 
 
Jegyzőkönyvvezető:  
 
   _____________________________  
      Zólyomi Andrea 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítő: 
 
 
_____________________________    ____________________________ 
     Kökényesi György         Sasvári Sándor 
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